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O poslovanju, planskih dokumentih in volitvah
Predsednik našega izvršnega sveta Milan Jelenc je ob koncu lan-

skega leta — 19. decembra, povabil na posvet v veliko dvorano kul-
turnega doma Španski borri direktorje tozdov, delovnih organizacij in
sozdov iz naše občine. Seznanil jih jes poslovnimi rezultati občinskega
gospodarstva za devet mesecev lanskega leta (nekateri podatki so bili
tudi že za enajst mesecev), z usmeritvami resolucije za letošnje leto,
skupaj s predsednico komiteja za dnižbeno planiranje in družbenoe-
konomski razvoj Nino Jevšnik pa sta spregovorila še o planskih do-
kumentih. Fredsednik občinske konference Janeh Lah pa je ob tej pri-
ložnosti navzoče obvestil o poteku volilnih opravil.

V primerjavi s podatki o dose-
ženih gospodarskih rezultatih v
mestu in republiki, stno v občini
uspešno zaključili minulo leto.
Ob tem je predsednik izvršnega
sveta opozoril na položaj nekate-
rih panog (zlasti gradbeništva) in
na neustrezne trende pri delitvi
sredstev za osebne dohodke.
Le-ta so v devetih mesecih rasla
za 3 odstotke počasneje kot pri-
merljivi dohodek, z resolucijo pa
je bilo domenjeno, da bi morala
rasti za 10 odstotkov počasneje.

Ob polletju je previsoke
osebne dohodke gJede na druž-
bene usmeritve izplačano 23
ozdov. v devetih mesecih pa 36.
V celoti je bilo torej v občini raz-
deljeno za 10 odstotkov preveč
denarja za osebne dohodke, tako
si je gospodarstvo naše občine že
razdelilo trinajsto plačo. Milan

Jelenc je poudaril, da bo do
konca leta vsekakor treba uskla-
diti deljtvena razmerja. Vendar
pa lani niso bili v celoti usklajeni

osebni dohodki zaposlenih v
družbenih dejavnostih z oseb-
nimi dohodki delavcev v gospo-
darstvu. Podrobneje je o analizi
osebnih dohodkov, opravljeni
prek vprašalnika, ki so ga izpol-
njevali v tozdih, spregovorila
Nina Jevšnik.

Predsednik izvršnega sveta
Milan Jelenc se je zahvalil delov-
nim organizacijam za aktivnosti
v zvezi s priprvo dolgoročnega
plana Ljubljana 2000 insrednje-
ročnega plana občine, pozval pa
je planske službe ozdov, da vse

podatke v zvezi s planiranjem
sporočajo našemu komiteju za
družbeno pianiranje. Kar precej
ozdov v naši občini še nima pri-
pravljene analize razvojnih
možnosti, smernic z elementi in
srednjeročnih planov. Vsaj tako
je mogoče sklepati po poslanih
podatkih. Milan Jelenc je opozo-
ril še na obravnavo samouprav-
nih sporazumov s področja druž-
benih dejavnosti, ob koncu pa je
vsem skupaj zaželel uspešno leto
1986.
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